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Správna rada Trnavskej univerzity v Trnave 

36. zasadnutie 

27. máj 2021 

Aula 1A/1, budova TU na Hornopotočnej ul. 23 v Trnave 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program: 

1. Otvorenie a informácie predsedu  

2. Informácie rektora Trnavskej univerzity v Trnave. 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2021. 

4. Prerokovanie Výročnej správy o činnosti Trnavskej univerzity za rok 2020. 

5. Prerokovanie Výročnej správy o hospodárení Trnavskej univerzity za rok 2020. 

6. Platové náležitosti rektora univerzity. 

7. Rozličné. 

 

 

Bod 1.  

      36. rokovanie Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „SR TU“) otvoril 

a viedol Ing. Štefan Schmidt, predseda SR TU. V úvode vyzval členov SR TU, aby si spoločne 

minútou ticha uctili úmrtie člena SR TU RNDr. Petra Horvátha. Následne privítal prítomných 

členov SR TU, osobitne hostí - prof. PaedDr. René Bílika, CSc., rektora Trnavskej univerzity 

v Trnave (ďalej „rektor TU“),   Ing. Danielu Naništovú, kvestorku TU a prorektorov TU.  

Predseda informoval o predloženom návrhu programu a požiadal členov SR TU 

o súhlas, resp. o návrhy na zmeny alebo doplnenia. Pretože neboli prednesené žiadne návrhy 

na zmeny alebo doplnenia, predseda SR TU dal hlasovať o návrhu rokovania tak, ako je 

uvedený v tejto zápisnici: 

 

UZNESENIE SR TU 1/2021 

SR TU schvaľuje program svojho 36. zasadnutia podľa poradia uvedeného v zápisnici 

z tohto zasadnutia. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    9 

za:               9 

proti:          0 

zdržal sa:    0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Za overovateľa zápisnice z 36. zasadnutia SR TU predseda SR TU navrhol Ing. Štefana 

Bošnáka a po jeho súhlase dal hlasovať o tomto návrhu: 
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UZNESENIE SR TU 2/2021 

SR TU schvaľuje za overovateľa zápisnice 36. riadneho zasadnutia SR TU Ing. Štefana 

Bošnáka. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    9 

za:               9 

proti:          0 

zdržal sa:    0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

 

Bod 2. 

 

      Rektor univerzity poďakoval členom SR TU za slovo a za ich účasť na zasadnutí. Ako 

uviedol, na rokovanie sú predložené kľúčové materiály TU, ide najmä o návrh rozpočtu na rok 

2021 a výročnú správu o činnosti za rok 2020. 

K predloženému návrhu rozpočtu konštatoval, že vychádza z dotácie, pričom tohtoročný návrh 

rozpočtu je poznačený faktom, že v celej akademickej sfére bola výška poskytnutých 

finančných prostriedkov značne krátená. Pozitívom je, že dopad na TU nebol výrazný 

v porovnaní s inými vysokými školami.  

     Kvestorka univerzity v úvode informovala o dopade zmien v metodike rozdeľovania 

financií pre verejné vysoké školy, o podiele verejných vysokých škôl na výkone vo vzdelávaní, 

podiele verejných vysokých škôl na výkone na programe VEDA. 

Ďalej informovala o zmenách v metodike rozdeľovania finančných prostriedkov v porovnaní 

s rokom 2020,  výkone TU na programe VEDA, percentuálnom podiele súčastí TU na výkone 

na VEDE a o systéme prerozdeľovania miezd v rámci TU.  

V rámci diskusie Ing. Rintel  položil otázku, či prostriedky z grantov sú účtované v rámci 

univerzity alebo samostatne. Kvestorka univerzity odpovedala, že v rámci TU. 

Mgr. Viskupič, župan TTSK sa zaujímal, ako univerzita zvládne pokles finančných 

prostriedkov vo výške 383 322 € pre rok 2021 a tiež o prvok kapitálové výdavky. Kvestorka 

univerzity odpovedala, že univerzita má vytvorenú rezervu a tiež prišlo k poklesu 

zamestnancov v centrálnej administratíve. Vo veci kapitálových výdavkov kvestorka univerzity 

informovala,, že dotáciu na kapitálové výdavky prideľuje ministerstvo školstva, minulý rok 

poskytlo  150 tis. € na rekonštrukciu strechy pedagogickej fakulty. Ďalšie investičné veci sa 

financujú zväčše prostredníctvom projektov. 

Ing. Rintel sa zaujímal o dopad pandémie ochorenia Covid; kvestorka univerzity uviedla, že 

ministerstvo školstva dofinancovalo verejným vysokým školám  výpadky príjmov v stravovaní, 

a ubytovaní. 

Ing. Rintel ďalej uviedol. Že by rád videl predstavu na radikálnu zmenu keď príde k poklesu 

financií v budúcom roku. Rektor univerzity konštatoval, že na takúto zmeny sa univerzita 

pripravuje v rámci procesu nového spôsobu akreditácie, zmeny študijných programov a pod.   
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Ing. Mikuš vyjadril názor, že je ťažké pripraviť sa na niečo keď sa dejú zmeny bez zdôvodnení. 

Ak nebude zo štátu predikovaná potreba odborníkov, s hrôzou vníma skutočnosť prepadu 

financovania napr. na SPU v Nitre. Podľa jeho názoru je potrebné vrátiť sa k predikovaniu 

budúcich potrieb. Štát by mal plánovane podporovať to, čo je potrebne životne, teda definovať 

oblasti ktoré sú dôležité a naplánovať počty odborníkov a prostriedky. Treba sa vrátiť 

k odbornému vedeckému plánovaniu 

Po skončení diskusie dal predseda SR TU hlasovať o návrhu uznesenia:  

Bod 4. 

UZNESENIE SR TU 3/2021 

SR TU schvaľuje návrh rozpočtu TU na rok 2021 v predloženom znení. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    9 

za:               9 

proti:          0 

zdržal sa:    0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 3 

      Prof. PhDr. Vladimír Rábik, PhD., prorektor pre vedeckovýskumnú činnosť TU prezentoval 

predložený dokument Výročná správa o činnosti TU za rok 2020, pričom uviedol štatistické 

údaje a dôležité fakty a skutočnosti.  

Pretože k predloženému dokumentu neodzneli žiadne diskusné príspevky, predseda SR TU dal 

hlasovať o návrhu uznesenia: 

UZNESENIE SR TU 4/2021 

SR TU berie na vedomie dokument Výročná správa o činnosti TU za rok 2020 

v predloženom znení. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    9 

za:               9 

proti:          0 

zdržal sa:    0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 4 

      Kvestorka univerzity predstavila predloženú výročnú správu o hospodárení TU za rok 2020, 

zamerala sa na výkazy ziskov a strát – analýzu výnosov a nákladov,  prevádzkové dotácie a ich 

štruktúru, výnosy zo školného, náklady, mzdové náklady podľa kategórií zamestnancov a počet 

zamestnancov  a výšku celkového hospodárskeho výsledku.  

Pretože k predloženému dokumentu neodzneli žiadne diskusné príspevky, predseda SR TU dal 

hlasovať o návrhu uznesenia: 
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UZNESENIE SR TU 5/2021 

SR TU berie na vedomie dokument Výročná správa o hospodárení TU za rok 2020 

v predloženom znení. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    9 

za:               9 

proti:          0 

zdržal sa:    0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 5  

Poznámka: rektor TU sa prerokovania tohto bodu z vlastného rozhodnutia nezúčastnil. 

 

V súlade s kompetenciou správnej rady určovať platové náležitosti rektora univerzity, 

predseda SR TU predložil návrh  na priznanie odmeny rektorovi TU za obdobie 1. december 

2020 až 15. máj 2021. 

 

Ing. Rintel, vzhľadom na účtovanie neodporúčal zahŕňať do obdobia prelom rokov, kvestorka 

univerzity súhlasila a zmenila návrh na hodnotené obdobie upraviť podľa jeho návrhu a to od 

1. januára 2021 do 15. mája 2021. 

 

      Pretože k predloženým návrhom neboli vznesené žiadne ďalšie námietky,  dal predseda SR 

TU  hlasovať o návrhoch uznesení: 

 

UZNESENIE SR TU 6/2021 

SR TU schvaľuje  návrh na priznanie odmeny prof. PaedDr. René Bílikovi, CSc., 

rektorovi Trnavskej univerzity v Trnave v zmysle listu  č. TU 324-2021/1 zo dňa 27. mája 

2021 so zmenou hodnoteného obdobia od 1.1.2021 do 15.5.2021. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   9 

za:                 9 

proti:           0 

zdržal sa:     0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 6 

    Mgr. Viskupič, župan TTSK sa zaujímal o dopady pandémie koronavírusu, informoval 

o podpísaní referenda o spolupráci pri zvládaní covidového efektu so starostami a primátormi 

a vyjadril ochotu pomôcť a spolupracovať s univerzitou pri plánovaní vzdelávania. Túto vec 

nepovažuje za jednoduchú z toho hľadiska, lebo nie je možné presne predikovať aké pracovné 

pozície budú potrebné na trhu práce v strednodobom a dlhodobom horizonte.  

Ďalej sa vyjadril k téme ohľadom budovy vojenského archívu v Trnave, s tým, že vyvíjajú 

činnosť aby sa to podarilo tento objekt získať pre univerzitné vzdelávanie, v najbližšom čase 
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dôjde k základnému podpisu s ministrom obrany SR a  univerzitou. V tejto súvislosti dodal, že 

sťahovanie archívu je logisticky náročná záležitosť. 

Za všetky dokumenty, ktoré boli prerokované na zasadnutí, ocenil princíp solidarity a vyjadril 

nádej, že sa kvalita vedeckých výstupov sa v spoločnosti bude vnímať lepšie. 

Ing. Bošnák k tému vojenského archívu uviedol, že ide o dlhodobú záležitosť, ktorá bola 

viackrát prerokovávaná na rozličných fórach v záujme získanie tejto budovy do vlastníctva TU. 

Presťahovať vojenský archív nie je, v zmysle zásad NATO, jednoduché. Bolo pripravené 

prostredie na Malženickej ceste v takom stave, že boli spracované stavebné projekty, pozemky 

medzitým štát predal.  

Ing. Rintel zdôraznil, že treba byť pripravení na náročne obdobie a dopady ochorenia Covid. 

Rektor univerzity konštatoval, že koronavírus univerzitu výrazne zasiahol, za plnej prevádzky 

bolo nutné zvládnuť dištančné vzdelávanie, zamestnanci univerzity  sa podieľajú na zvládaní 

epidémie, ocenil spoluprácu s TTSK, ako aj ponuku na  regionálnej úrovni spolupracovať pri 

plánovaní budúcich profesií. 

Bod 7.  

  

Na záver predseda SR TU poďakoval za aktívnu za účasť členom SR TU, rektorovi 

univerzity, ako aj členom vedenia univerzity a osobitne poďakoval prof. Kassayovi, členovi SR 

TU, za darovanie hodnotných publikácií členom SR TU a členom vedenia univerzity. 

 

 

Schválil:  Ing. Štefan Schmidt 

                 predseda Správnej rady TU  

 

 

Overil: Ing. Štefan Bošnák  

              člen Správnej rady TU  

 

 

Zapísala: PhDr. Adriana Krupová, PhD. 

                tajomníčka SR  

 

 

Trnava 27. máj 2021 

 

 

 

 


